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〔16〕河南中原云大数据平台项目建设方案

大数据已经深刻改变了人们的生活，2015 年 9月，国务院印发《促进大数据发展行动纲要》，系统部署大数

据发展工作。本文详细介绍了河南中原云大数据平台的建设目标和整体网络架构的建设方案，对业界大数据平台

的建设具有重要参考价值。

〔27〕北京电视台智慧媒体项目技术规划随想

智慧媒体的形态是传统媒体和新媒体共同演化、增殖产生的新形态，能主动提供家庭娱乐、亲子和家庭购物

等信息。本文从北京电视台实际技术基础入手，结合云计算、大数据，对信息安全、业务实现、监控运维和机房

规划做了分析和探索，对“互联网+电视”的下一步发展方向具有重要意义。

〔40〕应急广播制播平台的技术实现

应急广播制作播发平台是广电系统应急广播体系与外部对接的桥梁，也是应急节目制作的核心。本文针对应

急广播制播平台的业务需求，对应急广播制播平台的技术实现进行研究，提出一种应急广播制播平台的技术实现

思路 ,对建设建立统一联动、安全可靠的国家应急广播体系具有重要的意义。

〔72〕有线网络数字终端全生命周期管理

对数字终端实施全生命周期管理，是创新有线电视网络各类终端和有源器材管理手段的有益尝试，为最终实

现精细化运营维护管理奠定了一定基础。本文通过ERP和 BOSS的协作，实现各类数字终端在有线网络内的全

生命周期流转记录，为用户服务、网络运维和质量管理提供数据支撑，在一定程度上减少了资源浪费，推动了有

线网络的精细化管理，值得业界同仁参考借鉴。

〔90〕南京U波段无线宽带试验网建设与应用

随着地面数字电视的快速发展，如何有效利用节省下来的频率资源成为广电亟需研究的课题。南京通过无线

宽带试验网项目建设，在U波段频谱资源的感知、频谱利用技术、组网技术以及对现有U波段广电应用的影响

等方面进行了实验性研究，并在青奥会等重大活动、广播电视实时传输和政府行业等领域进行了成功应用，为U

波段频谱的利用和探索下一代无线广播电视双向网进行了有益尝试。

〔106〕湖北省 IPTV监管平台扩展工程建设方案

为实现对 IPTV全网的有效监管，湖北省在一期 IPTV监管平台工程的基础上，开始建设能够随时查询全省

范围内 IPTV播出情况的二期扩展平台。本文介绍这一平台的系统设计、功能及实施方案，供大家参考。
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〔16〕Construction Scheme of Henan Zhongyuan Cloud Big Data Platform Project
Big data has profoundly changed people's lives. In September 2015, the State Council issued " Platform for Action to Promote Development 

of Big Data". This paper describes construction objective of Henan Zhongyuan cloud big data platform and construction scheme of overall 

network architecture.

〔27〕Thinking of Technology Planning about Beijing TV Station Wisdom Media Project
Wisdom media is a new form of co-evolution of traditional media and new media. It can actively provide information about home entertainment, 

family and home shopping. Based on actual technology of Beijing TV Station and combining with cloud computing, big data, this paper 

analyzes and explores information security, business realization, monitoring operation and maintenance and planning of IDC center. It has 

important meaning to development direction of “Internet +TV”.

〔40〕Realization of Emergency Broadcast Production and Broadcasting Platform
Emergency broadcast production and broadcasting platform (EBPBP) is a bridge which connects emergency broadcast system and outside, 

and also is the core of emergency broadcast program’s production. Aiming at business demand of the EBPBP, this paper researches its 

technical realization and proposes a technical realization thought. It has important meaning to construction of unified and safe national 

emergency broadcast system.

〔72〕Full Lifecycle Management of Digital Terminal in CATV Network
Full lifecycle management of digital terminal is a good attempt to innovate management measure of terminal and active devices in CATV 

network. It also lays foundation for meticulous operation and maintenance management. By cooperation between ERP and BOSS, full 

lifecycle recording of different kinds of digital terminal in CATV network has been realized. It provides data supporting for user service, network 

maintenance and quality control, and reduces resource waste.

〔90〕Construction and Application of Nanjing Wireless Broadband Experimental Network Based on U-band Spectrum
With rapid development of DTTB, how to effectively utilize frequency resources having been saved becomes a subject for broadcast industry. 

Through the construction of wireless broadband experimental network project, Nanjing TV & Radio Broadcasting Group researches spectrum 

resource perception, utilization and networking technology in U band. The project is used in the Youth Olympic Games and other major 

activities, broadcast television real-time transmission and government industry applications. This is a beneficial attempt on the usage of U radio 

band spectrum resource and the exploration of the next generation TV & radio’s bilateral network.

〔106〕Construction Scheme of IPTV Supervision Platform in Hubei Province
Based on the first phase of Hubei IPTV supervision platform project, Hubei province has begun construction of the second phase expand 

platform, which can inquiry IPTV broadcasting over all province, to realize effective supervision of IPTV network. This paper introduces system 

design, function and implement scheme of this platform.
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